

BE-møde - online 23-04-2023

Tilstede: PV - LV - JS - JH - HPS - HD - GN, Lotte Groth og FN

Afbud: HS

Dagsorden:

Meddelelser fra formanden

Økonomi 1. kvartal 2023

Udsendt forinden mødestart, regnskab for VS, Egtved og GF.

Peter starter mødet med at fortælle, at vi i BE, har besluttet at der afholdes kvartalsvis økonomimøde, hvor Lotte vil deltage. På de møder, skal der gennemgås regnskaber og kvitteringer og har alle fået deres udlæg mv.

- 1/ Mangler der et honorar på dommeren til VS? Nej, der er aftalt med dommeren, at han skal have pengene retur fra billet til hustru og det beløb stemmer overens med hvad dommer skal have i honorar. Ellers kontakter han os - det har noget at gøre med, at det er dyrt at overføre penge til udlandet.
- 2/ Medaljer skal ikke bogføres på VS.
- 3/ Rosetter, er med i regnskabet på Lottes regnskab - det fremsendte er overblik fra Jeanette.
- 4/ Gaveregning på kr. 2.265,00 bogført under Egtved, skal deles med udstilling VS, da det er gavekøb til de 2 udstillinger.
- 5/ Bogsalg fra Søren Wesseltoft - er ikke medtalt i lageret. Regnskab køres selvstændigt.
- 6/ Salg af trøjer og bøger opgør Lotte nu, så de nedskrives fra lager. Så vi skal sørge for, at Lotte kan se de salg af hensyn til korrekt bogføring.
- 7/ P.V. div. udlæg på VS er fejlagtigt bogført på VS. Det er vedrørende 2022 og er bogført under 2022.
- 8/ kr. 2.400,00 er indbetalt på konto apr. mdr. 2023, Lotte mangler oversigt over indbetaling.
- 9/ Faktura fra The Lab Shop - salg af værdikuponer kr. 1.625,00 mangler. Lotte har fået faktura.
- 10/ Morgenmad til Egtved - betales af klubben og ikke af lotterikassen.

11/Madvognen fra GC 2022 - er pengene modtaget? Der er sendt rykkerbrev incl. rykkergebyr. Pengene er ikke modtaget, så FN sender ny rykker.

12/ GN vil have rettet brunsviger regning, til sandwich, som blev brugt i forbindelse med opdrættermødet.

Opfølgning af mødet.

PV vil gerne have rammer for, hvordan de her møder afholdes. Et eks. kunne være, at rettelser/mangler mv til det fremsendte bogføringsoverslag, fremsendes inden mødet. Alle er enige i, at det er en god idé.

Hvordan skal vi holde møder? LG laver regnskab næste gang 30/6 - vi aftaler nyt møde omkring 1/9-2023. Lotte og Jeanette indkalder, så Lotte ikke skal sidde og knokle op til alle møderne.

Hvad gør vi i forhold til GC? Alt hvad der kan køres over hundeweb, skal køres over hundeweb. Skal der kunne afregnes noget på pladsen, så er det efter aftale. JH laver et udkast til hvordan hun ønsker afregningstid.

INFOSTAND vil komme i stortelt - her skal der være en åbningstid og der skal evt. her også være afregningsmuligheder.

Snak om groomingtelt:

Det er KUN til grooming og ikke andet, der vil blive sat skilte op.

Der MÅ IKKE blowes i de små DKK-telte - har man selv leget et stortelt, så er der mulighed for at egne hunde blowes der.

Dette tiltag er udelukkende taget, for at undgå strømsvigt på campingpladsen.

Pris for adgang til groomingtelt er kr. 200,00 for alle dage uanset hvor mange hunde man har.

23-04-2023 FN